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قابل توضیح نیست
طحان نظیف، سخنگوی شورای نگهبان اظهار کرد: در جلسه در مورد هر شخص 
مواردی مطرح می شود، سپس رأی گیری به صورت مخفی انجام می شود و روشن 
نیســت کدام یک از اعضای شورا به آن شخص رأی مثبت یا منفی داده اند و احیاناً 
مستند و دلیل هر کس، کدام مسأله مطرح شده در جلسه بوده است، بنابراین حتی اگر 
مجوز شرعی و قانونی داشته باشیم که نداریم، چون رأی گیری مخفی است دلایل 

احراز و عدم احراز صلاحیت به خاطر مخفی بودن آرا چندان قابل توضیح نیست.

اخبار ویژه ...

واکسن فایزر و مدرنا 

رعایت می شود

پیشنهاد محمود صادقی 

طرح جنجالي مجلس 

تنبل بود 

تکذیب استعفاي دسته جمعي 

منتفي شد

خطیب زاده درباره واردات واکسن های فایزر و مدرنا و این که یکی از رهیافت های 
دولت جدید استفاده از راه های غیربرجامی برای تامین منافع اقتصادی کشور بوده 
اســت که در بحث واردات واکسن شاهد بودیم نیز اظهار داشت: ما در خصوص 
واردات واکســن هیچ خط قرمزی نداشتیم و نداریم. البته مرجعیت صلاحیت دار 
قطعی و یگانه تأیید این که کدام واکسن وارد شود، از روز اول وزارت بهداشت بوده 
است. وزارت امور خارجه از روز اول تمامی امکانات واردات را هر منبعی و عنوان 

تجاری که داشتند در اختیار وزارت بهداشت قرار داده است.

صادق کوشکی درباره تمدید توافق ایران با آژانس به صورت نامحدود بیان کرد: 
اروپایی ها و آمریکایی ها همانند دوران برجام می خواهند از فعالیت های هسته ای 
ایران، رصد دائمی داشته باشند و این رصد صورت می گیرد. ظاهرا این داده ها در 
ایران باقی می ماند و داده ها منتقل نمی شود. او با اشاره به مصوبه مجلس و توافق 
با آژانس گفت: مصوبه مجلس می گوید که این رصد باید جمع شود و ما به پادمان 
NPT بازگردیم که چنین رصدی در آن نیست. کوشکی تاکید کرد: نکته اش این 
است که مصوبه مجلس به یک شیوه تدبیروامیدی رعایت می شود که به نوعی هم 
مصوبه مجلس، رعایت می شود و هم به تعبیری دل آژانس به دست می آید. این 
استاد دانشگاه در پاسخ به این سوال که آیا بر این باورید که یک توافق بینابینی بین 
ایران و آژانس صورت گرفته است؟ اظهار کرد: بله، همینطور است، یعنی از دوران 
روحانی بوده و الان هم ادامه پیدا کرده است. این نحوه اجرای مصوبه مجلس، ابتکار 

دولت روحانی بود که همچنان ادامه پیدا می کند.

محمود صدقی، نماینده ادوار مجلس با اشاره به راهکار رفراندوم برای حل موضوع 
توافق هسته ای و FATF تصریح کرد: رفراندوم باید در مسئله ای مطرح و به کار گرفته 
شود که از طرق عادی قابل حل نباشد یعنی طرق عادی آن را آزمایش کرده باشیم 
اما در موضوع حذف یارانه های پنهان تا به امروز هیچ اقدامی صورت نگرفته است. 
او در پایان افزود: اول باید دولت لایحه ای را برای اصلاح قیمت ها بدهد و اگر به 
نتیجه رسید و موفق نشد از مکانیزم رفراندوم استفاده کند. البته استفاده از ظرفیت 
رفراندوم فی نفسه خوب است، رفراندوم تبدیل به یک تابو در کشور شده و در مورد 
بسیاری از مسائل که گره کور دارند می تواند راهگشا باشد البته که من فکر کنم اگر 
بخواهیم رفراندوم برگزار کنیم خیلی موضوعات مهم تری وجود دارد که برای حل 
آنها می توانیم از رفراندوم کمک بگیریم اما باید توجه هم داشته باشیم اگر رفراندوم 

برگزار شود آیا واقعا مردم به حذف یارانه ها رای می دهند؟ 

ســخنگوي کمیسیون اجتماعي مجلس با بیان اینکه طرح مجلس درباره کاربران 
فضاي مجازي تغییرات اساسي داشته است، گفت: احتمال بازبیني و حذف بسیاري 
از پیشــنهادهاي مندرج در طرح اولیه در بررسي هاي کمیسیون مشترک، از سوي 
کارشناسان این حوزه و نمایندگان وجود دارد.»مجید انصاري« با اشاره به بررسي 
طرح حمایت از حقوق کاربران و خدمات پایه کاربردي فضاي مجازي در کمیسیون 
مشترک مجلس گفت: فضایي که درباره این طرح ایجاد شده به دو موضوع سابقه 
و موارد مطرح شده در این طرح که قبلا تحت عنوان صیانت بود، برمي گردد.وي 
گفت عنوان طرح از »صیانت« به »حمایت از حقوق کاربران« تغییر کرده که این دو 
واژه از نظر مفهومي تفاوت زیادي دارند.سخنگوي کمیسیون اجتماعي مجلس با 
بیان اینکه تغییرات اساسي در این طرح ایجاد شده است، گفت: ممکن است بسیاري 
از پیشــنهادهاي طرح اولیه در بررسي هاي کمسیون مشترک، از سوي کارشناسان 
این حوزه و نمایندگان بازبیني و حتي حذف شــود.نماینده مردم ممسني و رستم 
خاطرنشان کرد: پیشنهادهاي مندرج در این طرح به منزله قانون نیست و این طرح 
پس از بررسي در جلسات مختلف از سوي اعضاي کمیسیون مشترک و اعلام نظر 

شوراي نگهبان به قانون تبدیل مي شود.

نماینده تهران در مجلس یازدهم در خصوص سیاســت ایران در رابطه با طالبان 
و تظاهرات چند روز گذشــته مخالفان طالبان در ایران اظهار کرد: اصلاً تظاهرات 
شود مگر چه اتفاقي قرار است بیفتد؟ کاري از دستشان بر نمي آید. طالبان قدرت 
را دردست گرفته و ما هم به آنها گفته ایم که همه اقوام باید در دولت سهیم باشند. 
این سیاست جمهوري اسلامي است.اسماعیل کوثري در رابطه با حضور نظامي ها 
در دولت ابراهیم رئیســي گفت: هنوز کســي معرفي نشــده است. در خصوص 
آقاي کاظمیني هم فقط در حد یک معرفي بوده اســت که بعد هم آقاي وحیدي 
تکذیب کردند. ما نباید واقعیت ها را کنار بگذاریم و بر اساس جو و فضاي مجازي 
سیاست گزاري و سوال کنیم. وي در پایان درباره چرایي عدم واردات واکسن کرونا 
در دوران روحاني و افزایش واردات در دولت رئیســي خاظر نشان کرد: این نشان 
از تنبلي دولت قبل بود که اصلا حرکت نمي کرد. اما این دولت پیگیري کرد و الان 
شاهد هستیم که واکسن کرونا به صورت میلیوني وارد کشور مي شود و اجراي آن 

هم به شدت رو به افزایش است. 

محمد عطریانفر، رئیس کنگره و از اعضاي شوراي مرکزي کارگزاران گفت: تنها 
کسي که از حزب کارگزاران استعفا داده، سرکار خانم ترکان است و هیچ یک از 
دیگر اعضاي حزب از عضویت استعفا نداده اند. فرزانه ترکان، عضو سابق حزب 
کارگزاران ســازندگي، خبر از استعفاي خود از ادامه عضویت در این حزب داد 
و مدعي شــد تعدادي از بزرگان حزب هم اســتعفا داده اند. او گفته است: »من به 
دلیل زاویه اي که با برخي سیاست هاي حزب کارگزاران، خصوصا در انتخابات 
اخیــر پیدا کردم از عضویت در حزب کارگزاران اســتعفا دادم. چند نفر از افراد 
صاحــب رأي و بزرگان حزب هم علاوه بر من از عضویت در حزب کارگزاران 

استعفا دادند«.

خبرگزاري رویترز درباره تصمیم شوراي حکام براي صدور قطعنامه علیه ایران 
نوشت: قدرتهاي غربي پس از موافقت تهران با تمدید نظارت بر برخي فعالیت 
هاي هســته اي این کشــور، طرحشــان براي صدور قطعنامه علیه ایران را کنار 
گذاشتند.در ادامه این مطلب آمده است: تصمیم ایالات متحده، فرانسه، بریتانیا و 
آلمان مبني بر عدم پیگیري صدور قطعنامه علیه ایران در نشست این هفته شوراي 
حکام آژانس بین المللي انرژي اتمي، از تشدید تنش با ایران که مي تواند امیدهاي 
از سرگیري مذاکرات گسترده تر براي احیاي برجام را از بین ببرد، جلوگیري مي 
کند.در جریان ســفر لحظه آخري رافائل گروســي، مدیر کل آژانس بین المللي 
انــرژي اتمي به تهران، ایران موافقت کرد که به آژانس دسترســي دیرهنگام به 
تجهیزات خود که برخي از بخش هاي حساس برنامه هسته اي را تحت نظارت 

دارد، اعطا کند.

قالیباف رئیس مجلس شورای اسلامی:

مفاسد اقتصادی ریشه در ضعف مدیریت 
اقتصادی دارد

محمدباقر قالیباف در نشست مشترک کمیسیون اقتصادی 
با مسؤولان ارشد قوه قضائیه درخصوص آسیب شناسی 
قضایی قوانین اقتصادی کشور، ضمن تاکید بر اینکه باید 
یک نگاه دقیق به تجربه پشــت سر و مسائل خود داشته 
باشیم، گفت: به عنوان یک راوی که این مسیر چهل ساله 
انقلاب اسلامی را طی کرده، می گویم که باید با دقت به 
مسائل پشت سر توجه کرد تا بتوانیم در گام دوم انقلاب، 

نتیجه درستی به دست آوریم.
رئیس مجلس شورای اســلامی ادامه داد: نظام مقدس 
جمهوری اســلامی ایران در بحث بقا، بر اســاس همان 
اندیشه سیاسی و علم سیاست در جایگاه والایی قرار دارد 

و می توان به عملکرد آن نمره صد را از صد داد.
وی تصریــح کرد: نظامی که مبتنی بر ســنت های الهی 
و خلاف تمام قدرت ها شــکل گرفته و دشــمنان برای 
براندازی این نظام از هر دشمنی و امکانات ممکن در داخل 

و خارج استفاده می کنند؛ اما واقعیت آن است که اکنون 
نظامی مقتدر شــکل گرفته و دشمنان ما به این موضوع 

معترف هستند. 
رئیس قوه مقننه کشورمان با بیان اینکه سه مؤلفه، ریشه این 
موفقیت بزرگ و عالی بقا و رشد نظام جمهوری اسلامی 
است، گفت: امام جامعه، امت یعنی مردم و شهروندان و 
همچنین باور امام  و امت به ســنت های الهی، سه مؤلفه 

است که باعث بقای جمهوری اسلامی شده است. 
وی افزود: از ســوی دیگر بحث اداره کشور مطرح است 
و متأسفانه باید گفت که به دلیل سوء مدیریت ها به اداره 
کشور نمی توان نمره مناسب داد؛ زیرا به هیچ کدام از سه 
مؤلفه که موجب بقای نظام شــده در اداره کشور توجه 

نشده است.
قالیباف تصریح کرد: امروز در حوزه های ســاختاری، 
کارکردی و رفتاری دچار چالش های جدی هستیم؛ اگر 

برای این مســائل چاره اندیشی نکنیم، حتماً در گام دوم 
انقلاب دچار مشکلات بیشتری خواهیم شد. 

رئیس مجلس شورای اسلامی با اشاره به همگامی سه قوه 
مقننه، مجریه و قضائیه گفت: هماهنگی سه قوه در امور 
کشور جای شکر دارد، و باید تلاش کنیم این هماهنگی 
منجر به هم افزایی شود و آن شاء الله با آن بتوان مشکلات 

مردم را حل کرد. 
وی با بیان اینکه هماهنگی میان ســه قوه در کشور لازم 
اســت اما کافی نیست، ادامه داد: مهمترین چالش کشور 
مباحث اقتصادی است که در حوزه اقتصادی بحث مفاسد 
اقتصادی بسیار حائز اهمیت است؛ هرچند معتقدم اکنون 
ما در مدیریت و اداره اقتصادی کشور دچار بحران بیشتری 
هستیم و برخی مفاسد اقتصادی کنونی نیز ریشه در ضعف 

اداره اقتصادی کشور دارد.
قالیباف تصریح کرد: منابع اقتصادی و مالی خوبی در کشور 
وجود دارد و اعداد و ارقام نیز این موضوع را نشــان می 
دهد؛ همچنین ما در حوزه مدیران و افراد، اشخاص قابلی 
داریم اما به دلیل ضعف مدیریت، مشکلات اقتصادی به 

وجود آمده است.
رئیس نهاد قانونگذاری کشــورمان ادامه داد: تا زمانی که 
رویکردها، ضعف مدیریتی و نظارتی و کارکردی اصلاح 

نشود، اوضاع اقتصادی درست نخواهد شد.
وی تأکید کرد: در صورت داشتن مدیریت صحیح، اقتصاد 
کشور با تحریم را می توان با یک برنامه پنج ساله به ثبات 

رساند.
در این نشست وزیر دادگستری، مدیرکل تدوین طرح و 
لوایح معاونت حقوقی قوه قضائیه، رئیس دیوان عدالت 
اداری، معاون اجتماعی و پیشــگیری از وقوع جرم قوه 
قضائیه، رئیس سازمان تعزیرات حکومتی، معاون وزارت 
دادگستری و اعضای کمیسیون اقتصادی مجلس حضور 

داشتند.

    سرویس سیاسی - رئیس مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه مهمترین چالش کشور مباحث اقتصادی است، گفت: مفاسد اقتصادی 
کنونی ریشه در ضعف مدیریت اقتصادی دارد اما با اصلاح رویکردها و رفع ضعف مدیریتی، نظارتی و کارکردی، اقتصاد کشور را می توان 

با یک برنامه پنج ساله به ثبات رساند

سرویس سیاسی-  فعال سیاسی اصلاح طلب گفت: اصلاح طلبان باید اول فکر ارائه 
دهند که هیچ کدام فکری ندارند می خواهند جدید باشند یا چهره قدیمی بنابراین به 

قدرت هم برگردند کاری نمی توانند کنند. 
اصلاح طلبان این روزها امید دارند تا انتخابات مجلس شرایط کشور به شکلی رقم 

بخورد که دوباره آنها بتوانند به متن تحولات سیاسی برگردند.
مصطفی هاشمی طبا درباره بازگشت اصلاح طلبان به قدرت در کوتاه گفت: امروز 
کسی نمی تواند جلب اعتمادعمومی کند چه رسد به اصلاح طلبان. اگر اصلاح طلبان 
بخواهند دوباره قدرت بگیرند، ناگزیر به طرف کارهای سیاسی می روند، نه طرح 
برنامه.  وی افزود: اصلاح طلبان به فرض قدرت بگیرند سئوال اصلی آن است که چه 
کار می خواهند برای مملکت انجام دهند، اساسا چه برنامه ای دارند؟ معتقدم فضا و 
شرایط کنونی کشور به شکلی است که حتی اگر اصلاح طلبان به قدرت برگردند نمی 
توانند کاری کنند چون برنامه ندارند. البته موضوع فقدان برنامه در جریان اصولگرا نیز 

دیده می شود.
این فعال اصلاح طلب اظهار کرد: صرف در اختیار گرفتن دولت و مجلس فایده ندارد. 
برای حل یا رسیدگی به مسائل و مشکلات مملکت برنامه داشت. یکی از این مسائل 
رسیدگی به موضوعات محیط زیستی است، جنگل، آب، رودخانه و زمین در حال 

تخریب شدن هستند و هیچ کس هم برنامه ای برای حل این موضوع ندارد.
وی درباره شانس اصلاح طلبان برای بازگشت به قدرت با چهره های قدیمی بیان کرد: 
اصلاح طلبان باید اول فکر ارائه دهند که هیچ کدام فکری ندارند می خواهند جدید 
باشند یا چهره قدیمی. اصولگراها نیز همین طور هستند. اگر آنها انجام دادن کاری برای 
مملکت هستند، باید اول اقدامات بسیار عمیق و ریشه ای انجام دهند اما هیچ کدام 

جرأت و امکان آن را ندارند.
هاشمی طبا درباره نیاز اصلاح طلبان به پالایش درونی گفت: هر گروه و دسته ای خود 
به خود پالایش می یابد اما نیروهای جدید نیز باید اندیشه ای برای اداره کشور داشته 
باشند که این اندیشه ندارند. اینها نیز افکار سیاسی شان به نظرات اصلاحی شان می 
چربد و از زاویه سیاسی به مسائل نگاه می کنند بنابراین وقتی به قدرت می رسند متوجه 
می شوند واقعیت با آنچه تصور می کردند بسیار متفاوت است و هیچ ابتکار عملی هم 

ندارند بنابراین همان راه گذشته را ادامه می دهند.
 

مصطفی هاشمی طبا :

اصلاح طلبان به قدرت هم برگردند 
کاری نمی توانند کنند 

سرویس سیاسی- رییس کمیسیون اصل نود مجلس شورای اسلامی از برگزاری 
نشست مشترک این کمیسیون با رییس سازمان انرژی اتمی خبر داد و گفت: یکی 
از محورهای مورد بحث در این نشست، جلسه اخیر رییس سازمان انرژی اتمی با 

گروسی و تفاهم بدست آمده در رابطه با تجهیزات آژانس خواهد بود.
حجت الاسلام حسن شجاعی در حساب توییتری خود نوشت: در آینده نزدیک 
کمیسیون اصل نود با رییس جدید سازمان انرژی اتمی درباره اجرای قانون اقدام 

راهبردی برای لغو تحریم ها نشست خواهد داشت.
وی در ایــن توییت اضافه کرد: یکی از محورهای مورد بحث در این نشســت، 
جلسه اخیر رییس سازمان انرژی اتمی با گروسی و تفاهم بدست آمده در رابطه با 

تجهیزات آژانس خواهد بود.

کمیسیون اصل نود تفاهم ایران و 
آژانس را بررسی می کند

سرویس سیاسی-  سخنگوی وزارت خارجه چین در کنفرانس هفتگی خود از 
توافق ایران و آژانس بین المللی انرژی اتمی استقبال کرد. 

ژائو لیجیان، ســخنگوی وزارت خارجه چین در کنفرانس خبری هفتگی خود 
گفت: چین از اجماع حاصل شــده از طریق گفت وگو و همکاری میان ایران و 
آژانس بین المللی انرژی اتمی درخصوص مسائل پادمانی و نظارتی در ایران استقبال 
می کند. وی در ادامه  با اشاره به اینکه مشکلات میان ایران و آژانس اتمی باید حل 
شوند، گفت: ما از طرفین مربوطه می خواهیم که نقشی سازنده در این زمینه داشته 
باشند.لیجیان با بیان اینکه برجام تنها و موثرترین راه حل مسئله هسته ای ایران است، 
اظهار کرد: طرفین از جمله آمریکا باید هر چه سریع تر تصمیم سیاسی اتخاذ کند و 
گام های راسخی برای پیشبرد و ازسرگیری مذاکرات درخصوص توافق هسته ای 
بردارد. امیدواریم که طرفین در مسیر درست حرکت و شرایط و جو مناسب برای 

تلاش های دیپلماتیک را مهیا کنند

استقبال پکن از توافق ایران و 
آژانس اتمی

معاون رییس جمهور: 

مجلس نقش مهمی در شتاب بخشیدن به خدمتگزاری مردم دارد
سرویس سیاسی -  معاون امور مجلس رییس جمهوری، 
گفت: مجلس شــورای اسلامی با حفظ نقش تقنینی و 
نظارتی خود با تسریع در تصویب کارشناسی لوایح نقش 

مهمی در شتاب بخشیدن به خدمت گزاری مردم دارد.
نشست سید محمد حسینی معاون امور مجلس رییس 

جمهوری و نمایندگان استان هرمزگان برگزار شد.
حســینی در این نشســت که با حضور اعضای مجمع 
نمایندگان استان هرمزگان همراه بود، با اشاره به تعامل 
خوب دولــت و مجلس و ثمرات این تعامل برای حل 
مشــکلات مردم، گفت: دو مجموعه دولت و مجلس با 
هم افزایی و حرکت جهادی می توانند حل مشــکلات 

کشور را تسریع کنند.
وی افــزود: مجلس با حفظ نقش تقنینی و نظارتی خود 
با تســریع در تصویب کارشناسی لوایح نقش مهمی در 

شتاب بخشیدن به خدمت گزاری به مردم دارد.
حســینی تاکید کرد: تشکیل جلسات مشترک معاونت 
پارلمانی ریاست جمهوری و مجامع استانی نمایندگان 
فرصتی خوبی برای شناخت ظرفیت ها و بسترهای استانی 

و تعامل و همفکری برای حل مشکلات مردم است.
وی با اشاره به اهمیت ارتباط وزرا و مسئولان با نمایندگان 
مجلس برای حل مشکلات، افزود: با هماهنگی رییس 
مجلس شورای اسلامی تلاش داریم امکان مناسب تری 
را برای دسترسی بیشتر نمایندگان با وزرا و مدیران عالی 

فراهم کنیم.
 احمــد مرادی نماینده مردم بندرعباس و رییس مجمع 
نمایندگان اســتان هرمزگان هم ضمــن قدردانی برای 

برگزاری این نشســت و خیر مقدم به معاون پارلمانی 
رییس جمهور گفت: ۱۳ شهرســتان و حوزه در استان 
هرمزگان وجود دارند که هر کدام با مشــکلاتی مواجه 
هستند و علیرغم اینکه هرمزگان در بحث درآمدزایی و 
پرداخت مالیات سهم بسزایی دارد اما در حوزه بهداشت 

و درمان و آموزش و پرورش با مشکلاتی مواجه است.
وی با تشریح مشکلات موجود در این دو حوزه و ضمن 
درخواست برای استفاده از مدیران توانمند این استان در 
بحث مدیریت بومی و کشوری، اظهار داشت: مردم استان 
امیدوارند تا آیت الله رئیسی حل مشکلات مردم هرمزگان 

را در اولویت قرار دهد.
در این نشســت محمد آشوری، احمد جباری، حسین 
رئیسی و منصور آرامی از اعضای مجمع نمایندگان استان 
هرمزگان در مجلس شورای اسلامی هم به بیان مطالبات 
خود برای حل مشکلات حوزه انتخابیه و استان پرداختند.
استفاده از ظرفیت ها و نیروهای استان هرمزگان در دولت، 
برنامه ریزی برای حل مشکلات استان و ارتباط مستمر 
وزرا و مســئولان دولتی با نمایندگان مجلس برای حل 
مشکلات، از مهمترین مسائل و مطالباتی بود که از سوی 

نمایندگان استان هرمزگان در این جلسه مطرح شد.

رییس کمیسیون اقتصادی مجلس:

تکلیف نرخ ارز ترجیحی برای تأمین کالاهای 
اساسی بزودی مشخص می شود

ســرویس سیاسی -  رییس کمیسیون 
اقتصادی مجلس شــورای اســلامی 
گفت: بازنگری در سیاســت تخصیص 
ارز برای تأمین کالاهای اساســی یکی 
از اولویت های مهم این کمیسیون است 
و بــزودی این موضــوع تعیین تکلیف 

خواهد شد.
محمدرضــا پورابراهیمــی در جمــع 
خبرنگاران در تشــریح نشســت این 
کمیســیون با وزیر صنعــت، معدن و 
تجارت گفت: با توجه به گذشت حدود 
ســه هفته از تشکیل دولت سیزدهم، در 
جلسه امروز محورهای مهم مورد نظر در 
حوزه های بازرگانی داخلی و بازرگانی 
خارجی با حضــور فاطمی امین مورد 

بحث و بررسی قرار گرفت.
رییس کمیســیون اقتصــادی مجلس 

ادامه داد: گزارشــی توسط کمیته های 
تخصصــی کمیســیون اقتصــادی در 
خصوص وضع تنظیــم بازار، کالاهای 
اساســی و غیر اساســی، ارائــه و وزیر 
صمت برنامه های خود را در مورد آن ها 

تشریح کرد.
نماینده مــردم کرمان و راور در مجلس 
شورای اسلامی اظهار کرد: استمرار وضع 
گرانی ها در خصوص کالاهای اساسی 
یکی از دغدغــه های جدی نمایندگان 
است؛ با وجود تخصیص هشت میلیارد 
دلار منابع ارزی بــرای تأمین کالاهای 
اساســی در نیمه نخست امسال باز هم 
کماکان این کالاها با قیمتی گران در اختیار 
مردم قرار می گیرند که باید یک بازنگری 

در این خصوص صورت بگیرد.
وی تاکیــد کرد: بازنگری در سیاســت 
تخصیــص ارز برای تامیــن کالاهای 
اساســی یکــی از اولویت هــای مهم 
کمیسیون اقتصادی است و امروز وزیر 
صمــت در این مــورد توضیح داد؛ نظر 
دولــت هم بر همین موضوع اســت و 
بزودی بحــث تعیین نرخ ارز ترجیحی 

برای تامیــن کالاهای اساســی تعیین 
تکلیف خواهد شد.

محمدرضــا پورابراهیمی با اشــاره به 
بررســی موضوع کالاهای غیر اساسی 
در این جلســه نیز گفــت: وزیر صمت 
گزارشــی از اقدامــات خــوب ایــن 
وزارتخانه در مورد این کالاها در جلسه 
تشریح و مقرر شد؛ فرصتی در اختیار این 
وزارتخانه قرار بگیرد تا نتیجه اقدامات 

آغاز شده، مشخص شود.
رییس کمیسیون اقتصادی تصریح کرد: 
عــدم دخالت دولــت در حوزه قیمت 
گــذاری، روان ســازی قیمت، نظارت 
دولت بر عملیــات و تاکید بر رویکرد 
بازار سرمایه به ویژه بورس های کالایی 
در تعیین قیمت ها در چارچوب ضوابط 
قانونی، از دیگر مسائلی بود که در نشست 
امروز مورد بحث و بررسی قرار گرفت.

نماینــده مــردم کرمــان و راور در 
مجلس شــورای اســلامی با بیان اینکه 
قیمت گذاری دســتوری حتماً فساد و 
رانت ایجــاد می کند، اظهار کرد: برخی 
تصمیماتی که اخیرا اتخاذ شده و زمزمه 

هایی که در این مورد به گوش می رسد، 
در جلســه امروز مطرح و اعلام شــد؛ 
ساختار قانونی بازار سرمایه، بورس کالا 
و مجموعه های دیگر در قیمت گذاری 

ها باید لحاظ شود.
وی بیــان کرد: خبرهای خوبی از بهبود 
شــرایط حــوزه صــادرات و تجارت 
خارجی توســط وزیر صمت در جلسه 
ارائه شــد؛ امیدواریم رویکرد تعهدات 
ایــن وزارتخانــه در خصوص افزایش 
صادرات در نیمه دوم ســال محقق شود 
و پیش بینی ما گشــایش های صادراتی 
خواهد بود. گشایش ها در حوزه تامین 
مــواد اولیه برای واحدهــای تولیدی و 
مجموعه ای از اقداماتی که حرکت این 
مسیر را می تواند در ماه های آینده روان 

سازی کند ایجاد خواهد شد.
رییس کمیســیون اقتصــادی مجلس 
شورای اسلامی گفت: گزارش نظارتی 
این کمیسیون در حوزه های مختلف و 
در خصوص عــدم ایفای تعهدات این 
وزارتخانه مربوط به ســنوات گذشته تا 

امروز تقدیم وزیر صمت شد.

سرویس سیاسی-    نایب رئیس کمیته تحقیق و تفحص از حقوق های نجومی 
گفت: در نشست روز دوشنبه اعضای هیات رییسه این کمیته تعیین و مالک شریعتی 

به عنوان رئیس انتخاب شد.
سیدمحمدرضا میرتاج الدینی با اشاره به انتخاب اعضای هیئت رئیسه کمیته تحقیق 
و تفحص از دریافت و پرداخت حقوق های نجومی در اجرای ذیل ماده ۲۱۲ آیین 
نامه داخلی گفت: با رای اعضای کمیته مالک شریعتی به عنوان رئیس و  غلامحسین 

رضوانی و بنده به  عنوان نواب رییس انتخاب شدیم.
وی تصریح کرد: احسان ارکانی نیز به عنوان دبیر کمیته هیات تحقیق و تفحص از 
دریافت و پرداخت حقوق های نجومی انتخاب شــد. این کمیته بلافاصله بعد از 
دریافت احکام خود از هیات رییسه مجلس کار تحقیق و تفحص را آغاز خواهد کرد.

گفتنی اســت بهروز محبی نجم آبادی، مالک شریعتی، احسان ارکانی، غلامحسین 
رضوانی، سیدمحمدرضا میرتاج الدینی، روح الله نجابت، جبار کوچکی نژاد ارم ساداتی، 
الیاس نادران، محسن زنگنه، مهرداد گودرزوند چگینی، حسینعلی حاجی دلیگانی و 

فتح الله توسلی اعضای کمیته هیات تحقیق و تفحص از حقوق های نجومی هستند

اعضای هیات رییسه کمیته تحقیق
 از حقوق های نجومی انتخاب شدند


